



香港基督教服務處
HONG KONG CHRISTIAN SERVICE

全人關心 卓越創新
care for all excel in all

願望成真行動

MAKE A WISH COME TRUE 2020

成就小小願望 燃點無限希望 
Fulfill humble wishes Instill infinite hope

香港基督教服務處於 **2008** 年起舉辦「願望成真行動」，致力幫助有經濟困難的弱勢社群家庭/人士達成小願望，給予他們希望和鼓勵。十多年以來已成功達成願望的受助個案接近 **2,500** 個，受惠人士包括低收入/單親家庭、長者、有特殊需要的兒童、智障人士、復康人士、少數族裔人士等。

To help the underprivileged to make their humble wishes come true, Hong Kong Christian Service has been launching the "Make a Wish Come True" programme since **2008**. Over the past decade, wishes of around **2,500** families / individuals were successfully fulfilled.

The programme aims at generating greater concern from the community for the needy and raising funds through direct donations from individuals and corporations to help eligible applicants including low-income or single-parent families, elderlies, children with special needs, disabled persons and ethnic minorities, to make their humble Christmas and New Year wishes come true.

誠邀您加入我們的行列，只需付出少少捐款，不但可讓有需要人士獲得實質的幫助，更重要的是給予他們更大的前進動力和希望。

We sincerely invite you to join us at this Christmas to share the festive joy and blessings with those in need! With just a small donation, not only could you help the needy get what they have been longing for, but more importantly, you could also bring them hope and empower them to go forward.

「願望成真行動」的收益將用作支持服務對象實現願望，年結時餘款將撥入本處「服務發展專款」用於維持及發展本處其他非政府資助服務，讓更多被忽略的社群得到幫助。

Funds raised will be used to help our service beneficiaries make their humble wishes come true. The year-end surplus will be injected into the HKCS Service Development Fund to develop and render non-government-funded services for the disadvantaged and neglected.

支持願望成真行動 Support US

請掃描右方QR Code進行網上捐款。您亦可從網頁下載捐款表格，填妥並電郵至 donation@hkcs.org 或郵寄交回香港基督教服務處，並在信封面註明「願望成真行動」。
(地址：九龍尖沙咀加連威老道33號6樓)



Please scan the QR code to make online donation. You may also download the donation form from our website and return the completed form by email to donation@hkcs.org or by post to Hong Kong Christian Service and mark "Make a Wish Come True".

(Address: 6/F, 33 Granville Road, Tsimshatsui, Kowloon)

查詢 Enquiries: 2731 6369

電郵 Email: donation@hkcs.org

網址 Website: www.hkcs.org/makeawishcometrue